



4天3晚 澳门/珠海/中山温泉休闲游

4D3N Macao / Zhuhai / Zhongshan

(Hot Spring Leisure Tour)

散客拼团
Seat-in-coach

DAY01 KUL/Macao/Zhuhai (D)

Arrival Macao, transfer to Zhuhai for dinner. Today overnight stay at Zhuhai.

DAY02 Zhuhai/Zhongshan(BLD)

After breakfast, visit Fisher Girl Statue, Lovers' Road and Stone Park (Exclude cable car). Proceed to Zhongshan, visit Sun Yat-sen's former residence and enjoy Quanyan Hot Spring with buffet dinner. At night, you may enjoy shopping at Sun Wen Road by own.

DAY03 Zhongshan/Zhuhai(BLD)

After breakfast, transfer to Zhuhai, visit White Lotus Cave, New Yuangming Palace and enjoy <Dream of Yuangming Yuan> show (by own expense). After the show, have snack supper (by own expense).

DAY04 Zhuhai/Macao/KUL (BL)

After breakfast, proceed to Macao, visit Ruins of St.Paul, A-Ma Temple and Casino of Venetian Hotel. Then transfer to Hong Kong International Airport for connecting flight back home.



游皇家园林
赏精彩表演《梦回圆明园》

第1天 吉隆坡/澳门/珠海 (晚)

搭乘航班抵达澳门机场，由专业导游带领前往珠海，晚餐后入住酒店。

第2天 珠海/中山 (早午晚)

早餐后，游览渔女像、情侣路、石景山 (不含缆车)。续往中山，参观孙中山故居，享受泉眼温泉，品尝丰盛自助晚餐。今晚可自行于繁华的孙文路步行街购物。

第3天 中山/珠海 (早午晚)

酒店享用早餐，乘车前往珠海，游览白莲洞公园，畅游皇家园林—圆明新园，观看大型多媒体表演《梦回圆明园》 (不含表演票)，表演结束后可前往品尝特色宵夜 (费用自理)。

第4天 珠海/澳门/吉隆坡 (早午)

早餐后过关往澳门，游览大三巴，妈祖庙，威尼斯人赌场。适时前往澳门机场，搭乘航班返回温馨家园。



Tour Code: 4MZZ

Updated: 12 Jul 2016

F4.23

Travel insurance is underwritten by:

CHUBB®

AIRLINK

按旅游有限公司

Airlink Travel & Tour Sdn Bhd

No. 35, Jalan Puteri 2/1, Bandar Puteri, 47100 Puchong, Selangor Darul Ehsan, Malaysia

☎: 603-8060 1133 | ✉: info@airlink-travel.com | 🌐: www.airlinktravel.my

☎: 603-8060 1199